
Kristiansund Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 812024 - Styr emøte KIR

Sted: Kommunen/Freikollen

Dato: 19. september 2024, 19:00

Deltakere: Henning Meese (styrets leder), Tron var Kjannø (stylets nestleder), Britt EngVkJ Hjelle

(sryi emecilem), Erik Rognskaug (styremedlem). Stle Bårdset (styremedlem). Marius Ringstacl
(obseivatat ) og Per Inge Storvik (obseivator)

Deltok ikke: Linda Myrset Dcinriem (styremedlem). Daniel Jose Haavin (styremedlem) og Simonsen

Misund Mai anne

Moteleder: Henning Meese

Alle de for melle krav til inrikallinq og antall deltacer e er oppfylL Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. KonstitueUng av det nye styret

Styremeter avholdes i hovedsak lk torsdager, klokken 1900 møtelokaler fasiliterr av kommunen. Følgende

muter er planlagL 24. oktober, 25. novembei og 9. januar. Protokoll skal føres av tilsatt KlR-ressurs. I det øvrige

jobber styi et som tidligere.

2. Informasjon om ansettelse av KIR-ressurs

Mai anne Sinronsen Misunri er ansatt som ekstraressrus for Kristiansund idrettsrad. Hun tiltrer 1. oktober. og

skal dele sin oppmerksomhet mellom KIR og Hustadvika idretts rtd. Kommunen tili ettelegger for ar beidspiass i

konrorerie til kultur etaren de art)eidsda ene hun tilbringer hos oss. Det er utarbeidet en tentativ

ar[’eiclsinnstr uks. som utvikles videi e i samarbeid med Simonsen Misund. Leder følger opp i tiden frem til neste

‘ryr eniøte.

3. Forslag til ny spillemiddel-forskrift

Diskusjon. Det er utslag av forslagene til endring som kan slå negativt ut, men KIR ser det ikke hensiktsmessig

t kommentere dette i et eget heringssvar. KIR tar ldrettskretsens høringssvar til orientering.

4. Fordeling LAM og ekstramidler LAM

R’iiiimen for LAM 2024 er 2 041 375 NOK. KIR fordeler dette mellom lagene basert pä medlemstall. I henhold til

3rsn etevedtak. Det sammen gjelder Ekstrainnsats LAM 2024 høst (ramme 565 000 NOK). Leder sender

pressemeldin om forutsemingene for ekstratiltak-midlene til lokalavisen (TK).

5. Møte med kommunen og hàndball-kretsen ang. halitid og priser

MoreT avholdes i begynnelsen av november. KlRs posisjon og deltagelse diskuteres pà neste styremøte.

6. Bekymring ang. driften i Bratthallen

Leder r,rttrykre bekymring for driften av Braatthallen. Anlegget går mccl underskudd og mangler daglig leder.

Er aatthallen er et meget viktig anlegg for idretten i Kristiansund. KIR etterlyser mer informasjon om situasjonen.

Leder tar der for kontakt med kultursjef Toril Skrani for informasjon om kommunens syn p saken.
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7. Informasjon fra kommunen om aktuelle saker

Styret diskuterte med kommunens representant (len økonomiske situasjonen ved Ki istiansund klarreball,
NurIvestliallen og ishallen (rei. sak 7). Disse anleggene slite: med finansielle problemer Det vil være et stort
problem bane for kommunen og idretten om en eller flere av dem skulle gå over ende. Sryrer ønsker videre
diskusjon med kommunen om hvorrlan denne risikoen best kan i eduse

8. Evt.
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